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INTERPELACJA 
 

Szanowny Pan 
Aleksander Miszalski 
Prezydent Miasta Krakowa 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

 

 W związku z interwencją mieszkańców zwracam się z uprzejmą prośbą        

o udzielenie informacji w sprawie utwardzenia gminnego terenu przy ul. Strzelców 11                   

w Krakowie.  

 W ubiegłym tygodniu, na terenie gminnym zostały wykopane drzewa 

(oznaczone znacznikiem ZZM) oraz została wykorytowana (najprawdopodobniej zostanie 

utwardzona) znaczna część terenu przylegającego do biurowca. 

W związku z tym zwracam się z prośbą o udzielenie informacji: 

- czy na w/w prace zostało wydane pozwolenie? 

- na jakiej podstawie prywatny inwestor przeprowadza prace na gminnym terenie? 

- dlaczego drzewa zakupione z budżetu Gminy Miejskiej Kraków zostały wykopane                              

i niezabezpieczone (leżą kilka dni, korzenie już obeschły) 

- czy plan zagospodarowania przestrzennego w tym miejscu pozwala na taką inwestycję? 

- czy została zabezpieczona odpowiednia (zgodna z planem zagospodarowania) powierzchnia 

biologicznie czynna w/w działki? 

 

 

Z poważaniem 

Piotr Moskała 
Radny Miasta Krakowa 


